

HAM-200雾度计

HAM-200 fogmeter

- 采用高精度光度探测器，实现精确视觉曲线匹配。系统主要用于材料透光率，雾度测试，参照ASTM D1003，GB/T 2410，JISK7105-81，JC/T2130-2013等标准的要求。

High precision photometric detector is used to achieve accurate visual curve matching. The system is mainly used for the light transmittance and haze test of materials, with reference to the requirements of ASTM D1003, GB/T 2410, JISK7105-81, JC/T2130-2013 and other standards.



特点与优势 Characteristics and advantage

- 搭载平板电脑，可免除与电脑连接，节省实验室空间；
Equipped with tablet computer, it can avoid connection with computer and save laboratory space;
- 一体化设计，夹持样品的空间大，适合不同尺寸样品的测试需求。
Integrated design, large space for holding samples, suitable for testing requirements of samples of different sizes.
- 内置积分球采用远方特有的诗贝伦涂层，性能更加稳定，寿命更加长久。
The built-in integrating ball adopts the unique Sibelen coating from afar, which has more stable performance and longer service life.

技术参数 Specifications

型号	HAM-200
溯源	NIM
标准光源	C 光源
可测量参数	总透光率、雾度、散射透光率等
透光率测量范围	0%-100.00%
重复性	0.1 单位